

DUBERGER'S HOTEL,

AND

COTTAGES,

This
and is ne
abounds
of guests.

g the winter month
d the neighborhood
n paid to the wants
e at the Hotel.

e Hotel.



Corr

R,

ffidavits
nce of

ET,



Public Archives Archives publiques
Canada Canada

G

Mill

BATISCAN, P. Q.

BY

Brunelle, Gelinas & Co.

Les soussignés informent leurs amis et le public en général qu'ils sont prêts à recevoir toutes commandes et à exécuter tous contrats qui pourront leur être donnés pour bois de commerce de toute sorte, tel que: PLANCHERS, MADRIERS, BARDEAU, LATTE, BOIS DE PLANCHERS, BOITE D'EMBALLAGE, ETC.

Toutes les personnes qui voudront bien visiter et encourager ce nouvel établissement recevront pleine et entière satisfaction par les bas prix et la prompte exécution des ouvrages contractés par

BRUNELLE, GELINAS & CIE.

The undersigned beg to inform their friends and public in general that they are now prepared to receive all orders and to execute all contracts they may be favoured with in all kinds of LUMBER, such as BOARDS, PLANKS, SHINGLES, LATHS, FLOORING, PACKING BOXES, & C.

All who wish to visit and encourage this new establishment, will receive entire satisfaction, by low prices and prompt execution of works contracted for by

BRUNELLE, GELINAS & CO.